
Kun det bedste for børn 

 
 

De næste skolebestyrelsesmøder: (13. september budgetudtalelse?), 27. september, 1. november 

Skolebestyrelsesmøde  

30. august 2023 kl. 17.00 – 19.30 

Deltagere: fra elevrådet Zubaida, Lærke, Skoleleder Søren, pæd.leder Sarah, forældrerep. Anja og Søren, 

medarb.repræsentant Betina og gæst Laila. 

Afbud: TR Mette, Majken ( udgået dd. fra bestyrelsen) 

Dagsorden: 

1) Præsentation 

Elevrådet ønsker et punkt. 

 

2) Orientering Økonomi, bilag v. Laila 

Der er et mindreforbrug på 77.000 kr. Budgettet gennemgås overordnet med bestyrelsen. 

Der er afsat 15.000 kr. til skolebestyrelsen hvert år. 

 

3) Elevrådet 

• Der er talt om den sommerfest, der skal afholdes på skolen den 13.09.2023 kl. 17-19.30 

• Elevrådet kommer med et ønske om, at eleverne i 8. og 9.kl. en gang om ugen må møde kl. 

09.00. Såfremt dette skulle blive en ordning, så bliver undervisningen skubbet, så de får 

senere fri. Dette går elevrådsrepræsentanterne tilbage til elevrådet og fortæller. 

• Der er et ønske om, at eleverne får lov til at sætte sig ind på Mediateket i frikvarteret. Der 

opfordres til, at elevrådet skal snakke med elevrådet om, hvordan man kan lave det mere 

hyggeligt. Konkret udspil til hvor mange der har ønske om det. 

• Der blev spurgt til, om eleverne må bruge egne computere i frikvartererne. Dette må man 

ikke. 

• Der stilles spørgsmål til, hvorfor de store ikke må være oppe ved indskolingsområdet i 

frikvarteret. 

• Der bliver fortalt, at mange elever ikke er glade for faglokalerne. Spørgsmålet er, hvor 

mange det handler om. Elevrådet opfordres til at lave en liste med inventarer og tegninger, 

som de ønsker til at lave hyggelige læringsstationer og fællesområder. 

 

4) Forældreråd Pjece v. bestyrelsesformand Søren 

 

• Erfaringsmæssigt har en skolebestyrelse ca. 7 min, på et forældremøde. Tag fat på de to 

sidste principper, der er arbejdet med. Hvilke punkter er de næste der skal arbejdes med, 

og arrangementer på skolen. Elevrådets arbejde ind i bestyrelsen. 

 

5) Festudvalget (13. september) v. bestyrelsesformand Søren 

• Der er tre klasser, som skal sælge i en bod og dermed tjene penge til lejrskolen. Søren 

Lykkehøj sørger for optælling af tilmeldinger.  
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6) Skolemad v. bestyrelsesformand Søren 

Firmaet er klar. Udleveringen skal nogle elever sørge for, Elevrådet undersøger interessen. 

Søren B. fmd. undersøger om firmaet har reklamemateriale til aula/omdeling. Der gøres reklame til 

sommerfesten. Ordningen søges startet 2. oktober. 

 

 

7) Landsmøde Skole og Forældre v. bestyrelsesformand Søren 

Tak, men nej tak 

 

 

8) Skitse til årsplan for bestyrelsen v. skoleleder Søren 

 

- Hvordan kommer bestyrelsen ud til de forskellige klassers forældremøder og snakker om 

skolebestyrelsesmøderne? 

- Skc udarbejder skabelon til årsplan for bestyrelsen til næste møde 

 

 

9) Status byggeplan ”Børnehus” v. skoleleder Søren  

Skc orienterede. Skolebestyrelsen er yderst bekymrede angående manglende legeplads i 1 år, samt 

at være nabo til byggeplads. Bestyrelsen vil meget gerne være medspiller til konkrete løsninger. 

 

 

 

10) Status Svinninge Skole; elevtal og personale v. skoleleder Søren 

Orientering om bilag. 

 

 

11) Evt. (Kun orientering) 

Punkter på næste møde; frihedsforsøget. Forældreråd. 

 

Hvis der ikke er markante budgetmæssige udsving i skolernes budget, så aflyser vi mødet 

”budgetudtalelse” den 13.09.23.  

 

Næste ordinære bestyrelsesmøde ligger den 27.sep.2023 

 


